
Goede middag, 
 
De afgelopen dagen is de Rembrandtbrug in het nieuws, de wethouder die verantwoordelijk is voor 
dit project weet bijna met zekerheid 
te melden dat de kosten aardig onder controle zijn en de 31,5 miljoen euro reëel is te noemen qua 
kosten??? 
Zoals ik al in het verleden heeft gemeld via een mailbericht dat de kosten richting 40- 45 miljoen euro 
gaan, sta ik nog steeds achter. 
Vraag mij af of onze wethouder alles echt heeft meegenomen. 
Neem alleen al de kosten die met alle onderzoeken gemaakt zijn, ik weet het niet maar daar zijn 
al  enkele miljoenen aan uitgegeven. 
En waarvoor??? 
Een plan dat gewoon niet te onderbouwen is. 
Om de doorstroming te garanderen van de Rembrandtlaan in de spits tijden is de lokatie Kalsbeek 
college te verplaatsen. 
Neem eens de tijd om veldwerk te doen in de ochtend vanaf 8 tot 9uur in de middag van 13.30 tot 
14uur. 
Dan krijg je een beeld wat de leerlingen van de Kalsbeek college veroorzaken. 
Dat probleem is de grootste veroorzaker van de onnodige drukte, en echt niet het verkeer wat vanuit 
Zegveld en Bodegraven komen.  
 
Nogmaals wens ik u veel wijsheid  
 
Met vriendelijke groeten,  
 


